



SUPREME COURT OF CANADA

COUR SUPRÊME DU CANADA

BULLETIN OF PROCEEDINGS

BULLETIN DES PROCÉDURES

This Bulletin is published at the direction of the Registrar and is for general information only. It is not to be used as evidence of its content, which, if required, should be proved by Certificate of the Registrar under the Seal of the Court. While every effort is made to ensure accuracy, no responsibility is assumed for errors or omissions.

Ce Bulletin, publié sous l'autorité du registraire, ne vise qu'à fournir des renseignements d'ordre général. Il ne peut servir de preuve de son contenu. Celle-ci s'établit par un certificat du registraire donné sous le sceau de la Cour. Rien n'est négligé pour assurer l'exactitude du contenu, mais la Cour décline toute responsabilité pour les erreurs ou omissions.

During Court sessions, the Bulletin is usually issued weekly.

Le Bulletin paraît en principe toutes les semaines pendant les sessions de la Cour.

To get copies of any document referred to in the Bulletin please click on this link: <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-eng.aspx>.

Pour obtenir des copies de tout document mentionné dans le bulletin, veuillez cliquer sur ce lien : <https://www.scc-csc.ca/case-dossier/rec-doc/request-demande-fra.aspx>.

Please consult the Supreme Court of Canada website at www.scc-csc.ca for more information.

Pour de plus amples informations, veuillez consulter le site Web de la Cour suprême du Canada à l'adresse suivante : www.scc-csc.ca

October 17, 2025

1 - 7

Le 17 octobre 2025

Contents
Table des matières

Oral hearing on leave applications / Audience sur demandes d'autorisation	1
Judgments on leave applications / Jugements sur demandes d'autorisation	2
Appeals heard since the last issue and disposition / Appels entendus depuis la dernière parution et résultat	5
Pronouncements of reserved appeals / Jugements rendus sur les appels en délibéré.....	7

NOTICE

Case summaries included in the Bulletin are prepared by the Office of the Registrar of the Supreme Court of Canada (Law Branch) for information purposes only.

AVIS

Les résumés des causes publiés dans le bulletin sont préparés par le Bureau du registraire (Direction générale du droit) uniquement à titre d'information.

**Oral hearing on leave applications /
Audience sur demandes d'autorisation**

October 17, 2025

Richard Leonard Walker v. His Majesty the King (Alta.) (Criminal) (By Leave) ([41703](#))

Coram: Côté, Martin, Kasirer, O'Bonsawin and Moreau JJ.

GRANTED

Le 17 octobre 2025

Richard Leonard Walker c. Sa Majesté le Roi (Alb.) (Criminelle) (Autorisation) ([41703](#))

Coram: Les juges Côté, Martin, Kasirer, O'Bonsawin et Moreau

ACCUEILLIE

**Judgments on leave applications /
Jugements sur demandes d'autorisation**

October 16, 2025

GRANTED

Ville de Québec v. Jardins de Vérone s.e.c. - and - Cour du Québec, division administrative et d'appel (Que.) (Civil) (By Leave) ([41748](#))

The motion for leave to intervene in the leave application, filed by the Attorney General of Quebec, is dismissed, without prejudice to his right to bring a motion for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-09-010453-220, 2025 QCCA 123, dated February 4, 2025, is granted with costs in the cause.

DISMISSED

Bruce Walter Kirke v. Spartan Controls Ltd. (Alta.) (Civil) (By Leave) ([41749](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 2301-0322AC, 2025 ABCA 40, dated February 7, 2025, is dismissed with costs.

Waterhen Lake First Nation v. His Majesty the King in Right of Canada (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41787](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-106-23, 2025 FCA 49, dated February 28, 2025, is dismissed.

Kourosh Esfandiar Bakhtiari and Technocorp Venture Capital Inc. v. His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia (Minister of Finance), Attorney General of Canada (Minister of Citizenship and Immigration) and Ward Hindson (B.C.) (Civil) (By Leave) ([41807](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA49298, 2025 BCCA 67, dated March 11, 2025, is dismissed with costs.

Graham Edge v. Moose Jaw Downtown and Soccer/Field House Inc., Ted Schaeffer, Brian Swanson, Scott McMann and Crystal Froese (Sask.) (Civil) (By Leave) ([41761](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV4270, 2025 SKCA 17, dated February 13, 2025, is dismissed with costs.

Willy Junior St-Jean v. His Majesty the King (Que.) (Criminal) (By Leave) ([41900](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-10-007363-201 and 500-10-007368-200, 2025 QCCA 178, dated February 14, 2025, is dismissed.

Kristin Ernest Hutton v. Ria Sayat, Lynn Duhaime also known as Stephanie Duhaime, the former Canadian Charge d'affaires for the Republic of Iraq, Attorney General of Canada (on behalf of the Department of National Defence, Canadian Security Intelligence Service and Communications Security Establishment) and His Majesty the King (Fed.) (Civil) (By Leave) ([41827](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Numbers A-177-24, A-189-24 and A-190-24, 2025 FCA 66, dated March 21, 2025, is dismissed with costs to the respondent, Ria Sayat, in the amount of \$1,000.00.

Le 16 octobre 2025

ACCORDÉE

Ville de Québec c. Jardins de Vérone s.e.c. - et - Cour du Québec, division administrative et d'appel (Qc) (Civile) (Autorisation) ([41748](#))

La requête pour permission d'intervenir dans la demande d'autorisation d'appel, déposée par le procureur général du Québec, est rejetée, sans préjudice à son droit de présenter une requête pour permission d'intervenir dans l'appel. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-09-010453-220, 2025 QCCA 123, daté du 4 février 2025, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.

REJETÉES

Bruce Walter Kirke c. Spartan Controls Ltd. (Alb.) (Civile) (Autorisation) ([41749](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Calgary), numéro 2301-0322AC, 2025 ABCA 40, daté du 7 février 2025, est rejetée avec dépens.

Première Nation Waterhen Lake c. Sa Majesté le Roi du chef du Canada (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41787](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéro A-106-23, 2025 CAF 49, daté du 28 février 2025, est rejetée.

Kourosh Esfandiar Bakhtiari et Technocorp Venture Capital Inc. c. Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique (ministre des Finances), procureur général du Canada (ministre de la Citoyenneté et de l'Immigration) et Ward Hindson (C.-B.) (Civile) (Autorisation) ([41807](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA49298, 2025 BCCA 67, daté du 11 mars 2025, est rejetée avec dépens.

Graham Edge c. Moose Jaw Downtown and Soccer/Field House Inc., Ted Schaeffer, Brian Swanson, Scott McMann et Crystal Froese (Sask.) (Civile) (Autorisation) ([41761](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro CACV4270, 2025 SKCA 17, daté du 13 février 2025, est rejetée avec dépens.

Willy Junior St-Jean c. Sa Majesté le Roi (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([41900](#))

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéros 500-10-007363-201 et 500-10-007368-200, 2025 QCCA 178, daté du 14 février 2025, est rejetée.

Kristin Ernest Hutton c. Ria Sayat, Lynn Duhaime aussi connue sous le nom de Stephanie Duhaime, ancienne chargée d'affaires du Canada en République d'Irak, Procureur général du Canada (au nom du ministère de la Défense nationale, du Service canadien du renseignement de sécurité et du Centre de la sécurité des télécommunications) et Sa Majesté le Roi (Féd.) (Civile) (Autorisation) ([41827](#))

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel fédérale, numéros A-177-24, A-189-24 et A-190-24, 2025 FCA 66, daté du 21 mars 2025, est rejetée avec dépens en faveur de l'intimée, Ria Sayat, au montant de 1 000,00 \$.

**Appeals heard since the last issue and disposition /
Appels entendus depuis la dernière parution et résultat**

October 14, 2025

Glen L. Resler, in his capacity as Chief Electoral Officer v. Joseph V. Anglin (Alta.) (Civil) (By Leave) ([41298](#))

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

RESERVED

October 15, 2025

Patrick Street Holdings Limited v. 11368 NL Inc. (N.L.) (Civil) (By Leave) ([41296](#))

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

RESERVED

October 16, 2025

His Majesty the King v. Thi Huyen Nguyen, et al. (Que.) (Criminal) (By Leave) ([41400](#))

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

RESERVED

Le 14 octobre 2025

Glen L. Resler, en sa qualité de Chief Electoral Officer c. Joseph V. Anglin (Alb.) (Civile) (Autorisation) ([41298](#))

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

EN DÉLIBÉRÉ

Le 15 octobre 2025

Patrick Street Holdings Limited c. 11368 NL Inc. (T.-N.-L.) (Civile) (Autorisation) ([41296](#))

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

EN DÉLIBÉRÉ

Le 16 octobre 2025

Sa Majesté le Roi c. Thi Huyen Nguyen, et al. (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([41400](#))

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

EN DÉLIBÉRÉ

**Pronouncements of reserved appeals /
Jugements rendus sur les appels en délibéré**

October 17, 2025

**40777 His Majesty the King v. Enrico Di Paola - and - Director of Public Prosecutions and Attorney General of Alberta (Que.)
2025 SCC 31**

Coram: Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin and Moreau JJ.

REASONS RELEASED

[LINK TO REASONS](#)

Le 17 octobre 2025

**40777 Sa Majesté le Roi c. Enrico Di Paola - et - Directeur des poursuites pénales et procureur général de l'Alberta (Qc)
2025 CSC 31**

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal, O'Bonsawin et Moreau

MOTIFS DÉPOSÉS

[LIEN VERS LES MOTIFS](#)

- 2025 -

OCTOBER – OCTOBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			1	YK 2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	H 13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	

NOVEMBER – NOVEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	3	4	5	6	7	8
9	10	H 11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23						
30	24	25	26	27	28	29

DECEMBER – DÉCEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	23	24	H 25	H 26	27
28	29	30	31			

- 2026 -

JANUARY – JANVIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
				H 1	2	3
4	5	6	7	8	9	10
11	12	13	14	15	16	17
18	19	20	21	22	23	24
25	26	27	28	29	30	31

FEBRUARY – FÉVRIER						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25	26	27	28

MARCH – MARS						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
1	2	3	4	5	6	7
8	9	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	NR 21
22	23	24	25	26	27	28
29	30	31				

APRIL – AVRIL						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			1	2	H 3	4
5	H 6	7	8	9	OR 10	OR 11
OR 12	OR 13	14	15	16	17	18
19	RV 20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30		

MAY – MAI						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
					1	2
3	4	5	6	7	8	9
10	11	12	13	14	15	16
17	H 18	19	20	21	22	23
24						
31	25	26	27	28	29	30

JUNE – JUIN						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	23	24	25	26	27
28	29	30				

JULY – JUILLET						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
			H 1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	13	14	15	16	17	18
19	20	21	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	

AUGUST – AOÛT						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
						1
2	H 3	4	5	6	7	8
9	10	11	12	13	14	15
16	17	18	19	20	21	22
23	24					
30	31	25	26	27	28	29

SEPTEMBER – SEPTEMBRE						
S D	M L	T M	W M	T J	F V	S S
		1	2	3	4	5
6	H 7	8	9	10	11	RH 12
RH 13	14	15	16	17	18	19
20	YK 21	22	23	24	25	26
27	28	29	H 30			

Sitting of the Court /
Séance de la Cour

Court conference /
Conférence de la Cour

Holiday / Jour férié

CC
H

18 sitting weeks / semaines séances de la Cour

87 sitting days / journées séances de la Cour

9 Court conference days /
jours de conférence de la Cour

3 holidays during sitting days /
jours fériés durant les séances

Rosh Hashanah / Nouvel An juif

Yom Kippur / Yom Kippour

Orthodox Easter / Pâques orthodoxe

Naw-Rûz

Ridván

RH

YK

OR

NR

RV